

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	English			
Course Name (课程名称):	English Writing Workshop (英文写作)			
Teacher Name (教师姓名)	Leuning, Grant	Phone	(858) 869-7730	
		email	gleuning@ucsd.edu	
Teacher's Background (教师简介):	<p>Mr. Grant holds a bachelor's degree from University of Minnesota majored in Continental and is a Ph.D. Candidate from UCSD in Communication. Mr. Grant holds advanced TESOL Certificate, 2013 emphasis on Young Learners Minnesota Literacy Council, 2007 to 2009, English Writing Instructor, High school equivalency, an English Teacher at Elementary School teaching grades 3-6. Mr. Grant is also a writer, essayist, editor, and poet for the last 10 years.</p> <p>Grant Leuning 老师毕业于明尼苏达大学，持有高级 TESOL 证书，2007 年至 2009 年，曾在高中任英语写作讲师。2009 年以来一直做小学 3 - 6 年级英语教师，也是具有十年经验的作家，散文家，编辑和诗人。</p>			
Course introduction (课程简述):	<p>This course is designed to facilitate life-long engagement with writing as an artistic practice and technical skill. Emphasis is on engaging students in fun and lively modes of writing, allowing them to find the style and practice that facilitates self-study. Topics covered include fiction, poetry, and essay writing, collaborative writing, vocabulary and other technical exercises, writing games, craft-centered literary and argument analysis, and good workshop behavior and techniques. This course is designed for 3rd, 4th, 5th and 6th graders and complements the state content standards for the language arts.</p> <p>本课程旨在促进长期参与作为艺术实践和技术技能的写作。重点是让学生参与有趣和生动的写作模式，让他们找到促进自学的风格和实践。涵盖的主题包括小说，诗歌和散文写作，协作写作，词汇和其他技术练习，写游戏，以手工艺为中心的文学和论证分析，以及良好的写作技巧。</p>			
Course Objectives (课程目标):	Students will receive feedback on three assignments a semester, two individual and one collaborative. At the end of the term, they will produce a zine of their best work.			
Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):	8+ yrs, 3 rd – 6 th Grade			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	学生每学期将获得两次单独作业和一次团队合作作业的评估及反馈。			
Class Size (最多招生人数限制):	Min: 5 Max: 15			
Course Fee (报名费 / 学费):	Registration & material fee	\$400 / year	Course Time & Location	Sundays 11:30 Am – 12:30 Pm Building H